
Fra: Helge Anti <rossoga.siida@gmail.com> 
Sendt: 18. juni 2020 20:20 
Til: postmottak 
Emne: Scooterloype høring 
 
Kan ikke se at Røssåga Siida har fått denne saken på mail. 
De kan hende Dere har sendt den i papirversjon til distriktet. Som Hemnes kommune er kjent med, er 
distriktet delt mellom to drifts grupper som driver adskilt hele året.Røssåga siida å toven sijte. Ber 
kommunen i framtiden sende høringer som berører distriktet, både til distriktet å berørte drifts 
gruppe. 
 
Formannskapet i Hemnes kommune vedtok i møte 23.04.2020, sak 37/20, å sende forslag til revidert 
plan for snøskuterløyper på høring. 
 
Røssåga siida er imot L7 å L14,slik planen foreligger. L7 kan vi være med å diskutere,om den kan 
flyttes østover, så nært røssåga som mulig. 
Dette er med tanke på å binde sammen eksisterende løypenett,til korgfjellet.  L14 følger flytteveien 
for rein helt eksakt. Med skoterkjøring hele vinteren på denne traseen, vil det bli veldig godt 
spor,som reinen vil begynne å følge. Dette vil være uheldig, da en slik E6 kan føre til at man mister 
rein til nabo distrikt i sør. Mener videre at kommunen bør være fornøyd med 166 km. skoterløype. 
Det må jo være rom for et fjellområde i kommunen, som det ikke finnes skoterløyper i. 
 
hilsen leder i Røssåga siida, Eva Stina Andersson 


